
 
O návšteve USA som snila už asi posledných 10 rokov a som veľmi vďačná 
LEAFU za túto príležitosť, keď som sa prvýkrát dozvedela že som bola vybraná 
do programu Week in Business, skríkla som od radosti až sa ľudia okolo mňa 
zľakli čo sa deje, nemohla som tomu uveriť že sa mi môj sen o pár mesiacov 
naozaj splní.  
Postupom času prišiel aj strach, či už z dlhého letu alebo z mojich očakávaní no 
všetko zo mňa opadlo keď prišlo na deň odchodu. Cestovanie, kontroly všetko 
je naozaj zdĺhavé ale stojí to zato. 11 hodinový let ma príjemne prekvapil, 
skvelé filmy, skvelé jedlo a služby, turbulencie sme nemali takmer žiadne, už 
naozaj viem že sa nie je čoho báť. Hotel sme mali takú klasiku, neďaleko centra 
mesta takže spokojnosť. Prvé dni sme spoznávali mesto, a potom sme mali aj 
rôzne stretnutia so Slovákmi žijúcimi v zahraničí. Náš deň vyzeral asi takto - 
vstali sme, šli na raňajky a väčšinou do 12 sme odišli z hotela - následne sme išli 
pozrieť to čo sme na ten deň naplánovali, zozačiatku spolu, neskôr už každá to 
čo chcela. Boli sme napríklad v SF Moma čo je úžasné a naozaj obrovské 
múzeum moderného umenia taktiež aj v Exploratoriu kde sa dá vyskúšať ako 
fyzika a chémia fungujú v bežnom živote. Bola som aj vo viacerých parkoch, tie 
sú tam krásne s veľmi príjemnou atmosférou. No Golden Gate park je 
jedinečný, park obrovskej veľkosti s vodopádmi, jazierkami, záhradami, dá sa 
tam dokonca plaviť, videla som tam veľa voľne žijúcich zvieratiek a na 
navštívenie celého parku treba aj celý deň. Navštívili sme aj ostrov Alcatraz kde 
je bývalá väznica, je tam audiotour takže chodiť si po väznici a počúvať príbehy 
väzňov a strážčov bol silný zážitok. Väčšinou sme sa aj zastavili v kancelárií 
Kristíny Čahojovej ktorá bola naša hostiteľka a predstavila nám svoj projekt 
kegg tech, prístroj ktorý pomáha ženám zaznamenávať si svoje plodné a 
neplodné dni a podľa toho si lepšie naplánovať svoje tehotenstvo. Večer sme s 
Kristi alebo jej asistentom Patrikom Uhrinom dali večeru a porozprávali sme sa 
o našom dni alebo aj o našich projektoch. Mali sme potom aj dni ktoré sme 
navštívili firmy ako Facebook, Linked In, Google a Airbnb. Tieto dni sme 
väčšinou vstavali skoro ráno a cestovali. Následne sme mali tour po danej 
firme. Ako prvú spomeniem tour v Linked In s Matejom Briškárom. Matej nám 
dohodol stretnutia s viacerými ľudmi. Raňajky s inžiniermi, brunch s jeho 
manažérkou a obed s produktovou manažérkou. Všetky stretnutia mi dali nové 
zaujímave informácie a zlepšili komunikáciu v angličtine. Musím podotknúť že 
jedlo v Linked In-e bolo najlepšie zo všadiaľ kde sme boli. Matej nám za 4 
hodiny urobil úžasnú tour, ukázal všetky budovy, všetky kuchyne a dal veľa 
poznatkov do života.Taktiež sa mi veľmi páčili v Linked In-e tematické 
miestnosti na cally a meetingy. Boli inšpirované rôznymi vedcami, psychológmi, 
filozofmi a boli tam ich výroky, portréty, maľby a pod. Najviac sa mi páčila 



meetingovka podľa Nikola Tesla. Tak, ako mali všetky miestnosti inú tému 
rovnako mali aj všetky budovy inú tému bola tam dokonca nová budova na 
motív Star Wars s nádhernými  maľbami na stenách. Ďalšiu tour sme mali vo 
Facebooku S Michalom Vaškom. Facebook mal rovnako veľa kuchýň, rôzneho 
jedla, veľa obchodov dokonca vlastnú ulicu na ktorej mali aj zmrzlináreň, 
dielne. S Michalom sme preberali naše projekty a dal nám dobré rady do života. 
Bola som prekvapená ako voľne sa dalo pohybovať vo Facebooku, čakala som 
že to bude zo všetkých firiem najviac restricted. Google sme navštívili prvýkrát v 
San Franciscu s Petrou Cross. Zoznámili sme sa zobrala nás na obed následne 
do kaviarne a rozprávali sme sa o TalentGuide. Centrálu Google nám však 
ukázal Petr Zadražil. V Googli boli rôzne zaujímavosti ako kvety ktoré menia 
farbu podľa vašej emócie potom tam bola aj horolezecká stena, šmýkalka a veľa 
takýchto zábavných vecí. Google mal veľa miestností restricted pre 
navštevníkov pretože si svoje informácie veľmi chránia. Posledná návšteva bola 
v Airbnb v San Franciscu s Janom Špidlenom. V Airbnb sme si pozreli pár 
poschodí a videli sme hlavne meetingovky ktoré boli dizajnované napríklad ako 
karavan v Austrálií, alebo tam bola dokonca jedna miestnosť s guličkovou 
vaňou. Stretnutia s týmito všetkými a ďalšími ľuďmi mi dali veľa poznatkov a 
rád do môjho projektu. Namotivovalo ma to a načerpala som inšpiráciu. Kristi 
nás zoznámila s viacerými ľudmi, s Pear z jej firmy kegg tech, s jej manželom 
Pavlom Baranykom z Googlu a s viacerými ženami z oblasti biznisu na stretnutí 
Women in Business kde sme sa mohli navzájom podporiť a pomôcť si s našimi 
struggles. Najviac ľudí som spoznala na BBQ u Andreja Mikulíka kde sme 
spoznali väčšinu Slovákov a Čechov žijúcich v zahraničí s ktorými som v 
kontakte doteraz. Posledná časť USA bol Yosemitský park do ktorého nás Kristi 
aj s jej manželom a kamarátmi vzali. Yosemite bol pre mňa veľká výzva, 
prekonanie samej seba. Boli sme na 20km túru, spanie v divočine, kúpanie v 
jazere. Všetko bolo pre mňa nové ale som nakoniec veľmi rada že som išla a 
mám takúto skúsenosť. Som veľmi vďačná Leafu že mi dal takúto príležitosť ísť 
navštíviť moje vysnené USA, získať veľa kontaktov do života a zlepšiť si 
konverzáciu v angličtine. Veľmi pekne ďakujem aj Kristi, Pavlovi, Patrikovi ktorí 
sa snažili si na nás stále nájsť čas aj napriek kope práci ktorú mali a že nám 
vymysleli zaujímavý program. Ďakujem taktiež všetkým ktorí mi dali tour, alebo 
pomohli a poradili v rôznych situáciach a témach. Určite odporúčam hlásiť sa na 

WEEK IN BUSINESS!!!     
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 


